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متن پرسش

سلام خدمت استاد عزیز. سعادت نصیب شد و چند روز اول سال را در جبهه های جنوب بودیم. حاصل

این مسافرت چیزی جز حسرت به مقام شهدا و حیرانی! و گمگشتگی! نبود. حسرت و دریغ سوزناک از

اینکه کافی بود فقط چند سال زودتر به دنیا می آمدم ولی این طور نشد؟ نمی دانم چکار کنم؟ شهادت

را می خواهم، شهادتی که قبل از آن به مقام شهدا رسیده باشم! حقیقتا تحمل این زندگی عادی برایم

سخت شده. اگر من بخواهم عاقبت بخیر باشم، در این زندگی عادی چقدر باید زجر و زحمت بکشم!

مطالعه و در افتادن با نفس(!!!) و مراعات تقوا به نحو احسن و ابتدائا هم شناخت تقوا با مطالعه و

نفس کشیدن و زندگی در یک محیط سراسر غفلت. چرا باید چنان محیطی نصیب شهدا می شد و در

انتها هم میوه شیرین شهادت نصیب آنها می شد ولی حقیر پس از این همه زجر در انتها ممکن است

به خاطر رعایت نکردن یک مساله و یک اشتباه از قبیل مساله ولایت، تمام زحماتم بر باد برود! استاد،

من می خواهم آنچنان که شهدا رشد کردند، رشد کنم! لطفا به من بگود چکار کنم؟ چه جوری این

سرگشتگی و حسرت و دریغم را قانع کنم؟ این حالم را چکار کنم؟ میدانم که محیطی که شهدا در آن

رشد کردند شاید دیگر تکرار نشدنی باشد و یا وجود نداشته باشد. ولی من دنبال آن محیط و آن راهی

که شهدا را به آنجا رساند هستم؟ نمی دانم چکار کنم؟ ایکاش میشد احساس حسرتم را از طریق این

کلمات انتقال می دادم. التماس دعا برای دستیابی به شهادت دارم.

متن پاسخ

علیکم السلام، باسمه تعالی شهدا طوری زندگی را برای خود معنی کردند که در آن فضا در اولین فرصت

که امکان فداکاری برای اسلام برایشان فراهم شد اقدام کردند. امروز هم اگر جنابعالی از یک طرف

نسبت به دشمنی با دشمنانِ حقیقت کوتاهی نکنید و از طرف دیگر از ولایت الهی که امروز در مقام

ن است چشم برندارید إنشاءاالله در همان فضا قرار میگیرید. مواظب معظم رهبری«حفظهاالله» متعیَّ

باشید و باشیم که یک لحظه از فرهنگ شهادت چشم برنداریم.برای عبور از دنیا، شهدا نمونههای خوبی

هستند و راز امنیتی که انسان در کنار شهدا احساس می کند به جهت آن است که آنها راه های عبور

از دنیا را در قلب انسان القاء میکنند و چگونگی عبور از دنیایی که شهدا از آن عبور کردند در تبعیت

کامل از ائمهی معصومین«سلامااللهعلیهم» بود که تماماً فوق دنیا بودند. باید همّت را در تبعیت هرچه

بیشتر از امامان خود قرار داد تا در دنیا از بنبست، و در آخرت از عذاب نجاتمان دهند. شما از دنیایِ

ایران به سوی آخرتِ جبهه رفته اید تا در برگشت، بهشتِ جبهه را با خود در دنیای ایران ببرید. در



ضمن مقالهای تحت عنوان« جایگاه زیارت شهدا در کاروانهای راهیان نور » در سایت هست امید

است آن مقاله نیز در عدم غفلت ما از فرهنگ شهادت مددکار ما باشد. موفق باشید


